
Lisice pa v vrečo!
Vreme je muhasto, nepredvidljivo, nika-

kor tako kot bi si ga želeli lovd za svoj dober
lovski blagor. No, sicer le ni bilo tako slabo,
če tudi »indijanskega poletja« kot so nekate-
ri napovedovali, nismo doživeli; letošnji ok-
tober je bil dokaj moker po količini padavin
in deževnih dnevih pa ni ujel lanskega okto-
bra, ki je bil rekorden. Proti koncu oktobra
pa je preobilno deževje dodobra zalilo Bar-
je, vode so se razlile, pod vodo je kar precej
travnikov in polj, kar je povzročilo precejš-
nje težave predvsem kmetom. Vreme sicer
nagaja, toda lovci smo doslej le ujeli nekaj
lepih lovnih dni. Vse pa kaže, da se nam
pribKžuje zgodnja zima, na Gorenjskem nas
je že presenetil prvi sneg.

Ni, da bi se ukvarjali samo z vremenom.
So tudi vzpodbudne novice. V barjanski lov-
ski družini Rakovnik so v prvih letošnjih
lovih položili na dlako med drugim tri lisice.
Seveda so bili previdni pri lisicah, ker je na
območju občine Ljubljana Vič-Rudnik še
vedno steklina in so vse lisice romale takoj

v posebno vrečo in na Odsek za virologijo
Veterinarske fakultete v Ljubljani, kjer so
jih laboratorijsko preiskali za steklino. Spo-
ročili so, da so bile preiskane lisice zdrave.
To je dobra vest, znamenje, da gre na bolje
in so vsa dosedanja prizadevanja lovcev od
cepljenja lisic, vzdrževanja reda v lovišču,
odstranjevanje sumljivih ali za steklino oku-
ženih živali, bila uspešna v boju proti širje-
nju stekline na tem območju. Za kakršneko-
li širše ugotovitve ali posplošitve je še prez-
godaj in bo treba počakati na konec lovne
sezone in kako bo na drugih področjih, saj je
občina Vič-Rudnik ena izmed 6 občin, kjer
so ugotovili steklino v Sloveniji. Vsekakor
pa je opaziti, da se prostor, kjer se pojavlja
steklina v Sloveniji, zmanjšuje. Želeti bi bi-
lo, da bi lovci čim preje lahko delali po
starem kot so vajeni in bi lisic ne bilo treba
prijemati z rokavicami in jih previdno sprav-
ljati v vreče v strahu pred okužbami s stekli-
no. Vsekakor pa so to prva znamenja, da
smo na dobri poti. LENDARDIČ S.


